
      Schriftelijke vragen, art. 30 RVO 

Betreft: Openbare zwembaden 

Datum: 07-04-2025 

 

De gemeente vindt het belangrijk dat er aandacht is voor bewegen en sporten en de taak die het 
als eigenaar van de zwembaden heeft om deze goed te onderhouden, te optimaliseren en 
aantrekkelijker te maken. Dit is ook opgenomen in het coalitieakkoord 22-26 "Veel te doen in 
Dalfsen". 

In 2021 en tijdens de zittingsperiode van deze raad is op 11 oktober 2022 hier uitgebreid bij 
stilgestaan. Naast verduurzaming, investeringen en exploitatie ging het over aantrekkelijk maken 
en houden van de baden. Een uitgebreid rapport van bureau Synarchis lag daaraan ten 
grondslag. 

Vorige week zijn o.a. in de marskramer en op de website de aankondigingen voor het nieuwe 
zwemseizoen van 2025 gedaan.  

 

De fractie heeft hierover de volgende vragen: 

• Welke maatregelen uit het rapport Synarchis zijn inmiddels geïmplementeerd en wat is 
daarvan het effect voor het zwembadseizoen 2025? 

• Hoe is omgegaan met de suggesties uit de beraadslagingen van 11 oktober 2022   ten 
aanzien van onder andere veiligheid, winterzwemmen, zwemlestarieven, 
snackvoorziening en wat is daarvan het effect voor het zwembadseizoen 2025? 

• Staat het college open voor aanvullende praktische suggesties van inwoners ten aanzien 
van bijvoorbeeld tariefsdifferentiatie , marketing of bijvoorbeeld inzet vrijwilligers?  

• Hoe ziet de beoogde exploitatie van de zwembaden voor 2025 eruit en welke 
maatregelen zijn hierin genomen? ( denk aan energie, personeel, exploitatie, inzet 
vrijwilligers) 

• Hoe ziet de beoogde marketingcampagne voor 2025 eruit en welke maatregelen zijn 
genomen om aantrekkelijkheid en uitstraling te vergroten? Welke (social- media) kanalen 
worden hiervoor ingezet? 

• Is het een suggestie om in 2025 nog meer schaduwplekken te creëren + zuilen met gratis 
zonnebrandcrème beschikbaar te stellen? 
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